

ACTA

REUNIÓ DEL SUBCOMITÈ DE SEGURETAT I SALUT D' ALTRES CENTRES (SAC)

Data: **dilluns, 9 d'octubre de 2023**
Número: **2023SAC03**
Horari: **10:03-11:42h**
Lloc: **Plataforma Teams**

Ordre del dia:

1. Aprovació de l'acta anterior
2. Presentació d'informes, Identificació i Avaluacions de riscos, Planificacions i seguiment de mesures correctores i d'altra documentació.
3. Quadre seguiment actuacions
4. Precs i preguntes

Documentació adjunta: *veure Annexos*

Assistents:

Per la corporació:

Antoni M. Solanes Segura, excusa la seva absència
Joana Barber Rosado, excusa la seva absència
Xavier Pons Claret
Llum Llosa Oliva, que actuarà com a presidenta en substitució del Sr. Antoni M. Solanes
Maria Mercedes Arranz de Gracia
Pilar Morales Serrano

Com a delegats de prevenció:

Yashina Pérez Serrano
Segismundo Serrano Gutiérrez
Albert Carreras Aran
Telm Busquets Bosch
Ramon Maria Altisent Pedrós
Laura Solà Martínez, excusa la seva absència
Manuel Leonardo Jurado Luque, assisteix sense representació a aquest Subcomitè

Com a assessors:

Concepció Minguet Salvadó
Montserrat Arráez Carrión
Astrid Sánchez Vázquez
Ramon Vicente García
Roser Marés Muxí
Jordi Godayol Lafont
Santiago Comas

Pren acta de la sessió: Vanesa Pose Ruano

Desenvolupament de la sessió

Inici: 10h 03' Sra. Llum Llosa dona la benvinguda als assistents, assumint la presidència puntualment en aquest Subcomitè, sense cap inconvenient per part dels assistents. Continua presentant els nous membres del Subcomitè, la Sra. Yashina Pérez Serrano, l'Albert Carreras Aran i Laura Solà Martínez.

L'Albert Carreras Aran anota que va assistir a l'anterior Subcomitè també.

Primer punt. Aprovació de l'acta anterior:

Sra. Llum Llosa, pregunta si hi ha cap comentari al respecte a l'acta anterior. No hi ha cap comentari ni suggeriment per part dels assistents, per la qual cosa es procedeix a l'aprovació de l'acta de la sessió del dilluns 12 de setembre de 2023.

Segon punt. Presentació d'informes, Identificació i Avaluacions de riscos, Planificacions i seguiment de mesures correctores i d'altra documentació:

Sra. Llum Llosa, dona pas al bloc de documentació presentada, anotant que hi ha un quantitat important de documentació a revisar, i es revisarà per blocs corresponents als diferents serveis.

Sra. Minguet anota que el millor seria resoldre els dubtes generats de la documentació en lloc de revisar-los individualment.

Sr. Jurado comenta que a causa del gran volum de documentació, no han pogut revisar tota la documentació i si tenen qualsevol dubte ho faran arribar o bé per escrit o al proper Subcomitè. Sol·licita més antelació del lliurament de la documentació per poder revisar-la.

Sra. Llum Llosa, demana que si hi ha dubtes sobre la documentació presentada no cal esperar al següent Subcomitè per resoldre-les i es poden posar en contacte amb la presidència d'aquest Subcomitè en qualsevol moment. Es pren nota sobre la possibilitat d'avançar la documentació presentada.

Sr. Serrano, afegix que sol·licitaran l'ampliació del número de subcomitès perquè el volum de documentació i els centres abastats es molt gran.

Sr. Comas explica que a partir d'ara des de l'ORGT es presentarà encara més documentació ja que s'ha fet un plantejament amb la gerència per fer un seguiment de l'estat general de totes les oficines (més de 100), en els quals es tractaran temes de seguretat i observacions generals. Alguns d'ells ja els han presentat a aquest Subcomitè.

Sr. Jurado pregunta si aquests informes substituiran a les avaluacions periòdiques que ja es venien realitzant a les diferents oficines

Sr. Serrano, sobre el bloc de documentació presentada corresponent a Infraestructures viàries i mobilitat, en concret a l'informe d'exposició a agents químics, pregunta si per dates es possible que s'hagi fet l'informe abans del canvi de la teulada ja que una de les mesures que es proposen es el canvi de teulada i aquest ja s'ha realitzat.

Sr. Godayol contesta que el que es va fer va ser una analítica prèvia a la substitució de la

teulada, amb l'objectiu de verificar que no hi ha presència d'amiant a la nau prèviament al canvi de teulada. Un cop fet el canvi de teulada es va realitzar un anàlisi d'amiant en superfície ja que es va detectar que no s'havia realitzat correctament la neteja de la nau. S'ha realitzat una nova neteja i l'anàlisi posterior es realitzarà demà. De la mateixa forma comenta que es realitzarà un informe amb el resum de totes les actuacions i analítiques realitzades una vegada substituïda la teulada.

Sra. Minguet aclareix que com a l'informe de les analítiques ambientals d'amiant previ a la substitució de la teulada els valors d'amiant surten negatius, aquest posa de manifest que la teulada no desprèn partícules d'amiant a l'ambient.

Sra. Llum Llosa, dona pas al bloc de biblioteques.

Sr. Serrano, a l'informe de l'estudi de camps electromagnètics es diu que s'ha de fer periòdicament aquest estudi i s'ha d'ampliar a altre personal de bibliobús, pregunta si està previst fer-ho.

Sra. Minguet, contesta que els resultats eren molt llunyans als valors dels llindars marcats per normativa, en principi i si no hi ha canvis no seria necessari fer noves mesures. L'estudi no es va fer només per una persona, es extens a tot el bibliobús.

Sr. Serrano, diu que aquest estudi s'ha fet a un únic bibliobús, i que hi ha d'altres que poden ser més representatius com per exemple el bibliobús de Berga.

Sra. Minguet contesta que si es així es pot programar de cara a principis d'any realitzar l'estudi sense problema.

Sr. Carreras, demana que per poder fer un seguiment, es podria incloure quan arriba al servei la informació.

Sra. Minguet contesta que els informes quan es signen es presenten de seguida al servei afectat.

Sr. Serrano, sobre els documents 3 i 4, pregunta sobre les recomanacions que s'especifiquen a l'informe envers comunicació entre treballadors, crema protectora, cantimplora, botó del pànic i vehicles corporatius; vol saber si es realitza el manteniment dels vehicles esmentats, si disposen de mòbils corporatius i si se'ls ha proporcionat crema protectora, cantimplora i si disposen d'un botó del pànic per si es desplacen sols pel territori.

Sra. Pilar Morales, contesta que s'han donat cantimplores, crema protectora i anti mosquits. S'emplaça la gerència del Servei de biblioteques a respondre sobre aquestes consultes (botó del pànic i vehicles corporatius i si es realitza el manteniment dels vehicles i si el personal de GSB que es desplaça sol disposa de mòbils corporatius, fen-lo extensiu a les activitats de biblioplatges).

Sr. Carreras, pregunta si s'han donat armilles de treball d'acord a l'època de treball.

Sra. Pilar Morales, contesta que si s'han lliurat.

Sr. Ramon, exposa que hi havia alguns problemes amb la climatització amb els equips de clima (manca de potència) dels bibliobusos, volia saber si ha hagut alguna millora al respecte o algun contacte amb manteniment.

Sra. Sánchez, comenta que es van fer mesures abans de l'estiu, a algunes localitzacions del recorregut del Bibliobús de Montau, les temperatures exteriors eren molt altes, i es van recollir

una sèrie de recomanacions que es van traslladar a la Gerència i quan el risc d'onada de calor fos alt o molt alt, les activitats a l'exterior es reorganitzarien.

Sr. Carreras, sobre l'informe d'exposició inhalatòria a fums al local de Bibliobusos de Vic han sortit valors negatiu, però hi havia una sèrie de mesures recomanades per mantenir aquests índex baixos i vol saber si es continuen fent revisions periòdiques, si s'han aplicat aquestes mesures recomanades.

Sra. Pilar Morales, hi ha mesures que encara s'han d'aplicar, s'està valorant (s'ha demanat pressupost) i quan tinguin data prevista de realització s'informarà.

Sra. Llum Llosa, dona pas al bloc de planificacions.

Sr. Pons, la nau de Manresa està tancada; actualment estan ubicats a Igualada fins a finals d'any i estan en tràmits de canviar a una altre nau de Manresa al mateix polígon.

Sr. Ramon, pregunta perquè s'ha de deixar la nau d'Igualada.

Sr. Pons, contesta que es disposen de dues naus una nau a Manresa i una altre a Igualada, l'objectiu es fusionar les dues naus a la que esta tancada quan es finalitzi el projecte, per aquest motiu han de marxar a una altre nau pont ja que a l'actual d'Igualada s'ha de fer una contractació nova perquè porten molt de temps.

Sra. Minguet fa notar que el Sr. Jurado no forma part d'aquest Subcomitè.

Sr. Jurado comenta que ha enviat un correu al Sr. Solanes comunicant-li la seva assistència tant la d'ell com de l'Albert com a delegats i la Yashina com a assessora.

Sra. Minguet, contesta que la Yashina no pot assistir com a assessora perquè es membre, en tot cas el Sr. Jurado pot assistir en substitució d'un dels delegats assignats en cas que no puguin assistir i amb avís previ.

Sr. Jurado comenta que llavors assisteix com a assessor

Sra. Minguet, respon que els assessor assisteixen per un tema en concret i després han d'abandonar el Subcomitè.

Sra. Llum Llosa, decideix que continuï al Subcomitè i que ho revisen a la normativa interna.

Sra. Llum Llosa, continua a les planificacions de Parcs Naturals, com la Sra. Barber s'ha disculpat i no pot assistir, s'emplaça als assistents que si tenen dubtes les facin arribar per donar resposta.

Sr. Busquets, demana que el Servei doni resposta sobre en quin estat es troba la caldera del Parc del Garraf (La Pleta) ja que es tracta d'un tema urgent i existeixen riscos que es consideren greus, proposa incorporar les mesures correctores al quadre de seguiment.

Sr. Jurado afegeix que des de CCOO no es reconeixen les planificacions que no tenen pressupost ni data de previsió, i s'afegeix a la petició del Sr. Busquets.

Sr. Albert demana celeritat per solucionar el tema.

Sr. Busquets demana celeritat sobre el tema de Sant Llorenç, sobretot en relació a avisar als

treballadors per tal que no manipulin l'amiant (informació i formació).

Sr. Serrano afegeix que hi ha un dipòsit de 400l a on posa que la retirada ha de ser urgent i la data es del juliol, pregunta si s'ha retirat el dipòsit.

Sra. Arráez, contesta que no es té constància.

Sra. Llosa comenta que es prenen nota d'aquestes qüestions i s'emplaça a la gerència de Parcs Naturals per tal que doni resposta.

Sra. Llosa dona pas a les avaluacions de riscos.

Sr. Serrano pregunta si surten reflectits els riscos psicosocials a les avaluacions de biblioteques.

Sra. Minguet respon que aquesta avaluació de riscos correspon a les instal·lacions, a l'equipament, per tant aquí els psicosocials no apliquen.

Sobre les avaluacions de riscos de les ORGT:

Sr. Jurado, comenta que a Pallejà han sortit problemes de soroll i s'ha de modificar el sostre, a Cervelló han sortit humitats (que son històriques), pregunta quan es té previst abordar aquests temes.

Sra. Marés, concretament de Cervelló les mesures que s'han d'aplicar s'han fet, les humitats ja s'han solucionat, tot i que encara no es disposa de l'informe. Aquesta informació ja es disposa a la carpeta compartida. Les humitats ja s'han solucionat. La resta queda pendent i esperen poder-les presentar al proper Subcomitè.

Sr. Jurado, demana que cada vegada que l'OPRL penji a la carpeta compartida documentació nova avisin tal i com fan l'ORGTE.

Sra. Minguet respon que es un tema que ja s'ha tractat al Comitè i es remet a les respostes donades.

Sr. Jurado, sobre els informes de condicions mediambientals de Gavà i Viladecans no entén que surtin valors negatius i que no es compleixi segons normativa, però a conclusions es diu que no hi ha cap anomalia.

Sra. Marés, respon que deu ser un error, ho comprovaran i rectificaran l'informe si cal i el tornaran a enviar

Sr. Jurado, els informes d'il·luminació d'Igualada surten correctes però algunes son molts justes (511) i pregunta si es preveu repetir aquestes mesures es repetiran en unes altres condicions

Sra. Marés, respon que aquestes mesures es van realitzar perquè es va canviar tota la il·luminació de l'oficina i per tant les accions correctores ja estan realitzades. S'ho tornaran a revisar però estan dintre dels límits correctes.

Sr. Serrano sobre els informes d'estat de les ORGT, agraeix aquest esforç de revisió de les oficines per part de l'ORGTE, pregunta si es disposa de data d'implantació de les mesures correctores que han aparegut.

Sr. Comas, si aquests informes generen una sobrecàrrega a aquest Subcomitè es podria valorar poder generar un grup de treball, ja que això anirà a més. Actualment no es disposen dades de previsió, però si es un tema que ja s'ha parlat amb la Direcció i s'estan fent algunes mesures.

Sr. Serrano comenta que si que hi ha un tema urgent a l'oficina de Cerdanyola que es habilitar sortida d'emergència, això no pot esperar

Sr. Comas respon que es va visitar l'oficina el 23 d'agost a on es va detectar el tema de la sortida d'emergència i altre uns productes de neteja que es trobaven a la sala tècnica, que ja es van traslladar de lloc. Com es un tema molt recent efectivament s'ha de realitzar una planificació per fer el seguiment

Sr. Jurado, no vol que aquests informes substitueixin les avaluacions de riscos

Sr. Comas respon que no, que es un valor afegit.

Sr. Jurado, demana poder acompanyar als tècnics per realitzar aquests informes d'estat.

Sra. Llosa dona pas a l'informe de sinistralitat de l'ORGT

Sra. Marés, els informes inclouen tots els centres

Sra. Minguet, indica que des de l'OPRL no es disposa de l'informe segregat, no han presentat cap informe ja que estan en converses amb la mútua per disposar ~~ne~~ del mateix, actualment només es disposa del genèric.

Sr. Jurado, demana que el accidents es detallin en quina situació s'han produït i en quins col·lectius ja que actualment no es disgreguen.

Sra. Marés dels accidents sense baixa no es disposa d'aquesta informació al sistema, si que es disposa als que generen baixa; tot i així a la carpeta compartida es disposa de tots els accidents que s'han produït amb més detall.

Sr. Serrano, sobre l'informe de químics de l'Escola de teixits de Canet (document 14), comenta que supera el límit d'àcid sulfúric.

Sra. Sánchez respon que es supera un 20% de 3 mesures el que es reflecteix a l'informe es que s'han de repetir aquestes mesures higiènica per tal que siguin dades representatives.

Sr. Albert, consta que l'estudi es del novembre del 2022, pregunta si ja s'han fet aquestes mesures o quines previsions es tenen de fer-les.

Sra. Minguet, aquest servei de prevenció que ens va fer l'estudi esta inoperatiu, al menys temporalment, i es va lliurar l'informe molt tard; es sospita que pot haver alguna mostra contaminada i s'han de repetir els resultats amb mostres noves.

Tercer punt. Quadre seguiment actuacions

Sra. Llosa continua amb el següent punt de l'ordre del dia sobre el seguiment de temes pendents. Es proposa parlar d'aquells punts que s'hagi de fer actualitzacions. S'exclouen el punts de Parcs Naturals ja que la Sra. Barber no ha pogut assistir i se li emplaça a aportar les actualitzacions en cas que hi existeixin

Punt 1. tema del CAE diputació – Ajuntaments pel que fa a la prestació de serveis de biblioteques i bibliobusos quedaven temes pendents però s’havia avançat molt.

Sra. Pilar Morales respon que es segueix igual. Encara hi ha Ajuntaments que no han enviat la documentació. Per part de la Diputació de Barcelona, en principi s’ha lliurat tota la documentació als Ajuntaments.

Punt 2. Sobre el tema de l’Escola de Teixit de punt de Canet de Mar, la Sra. Llum Llosa recorda que el projecte estava parat per una observació per part de l’Ajuntament de Canet de Mar, s’han fet les modificacions i s’ha passat a l’Ajuntament per tal que doni el vist i plau i pertinent llicència. Posteriorment es passarà a l’aprovació de l’expedient després de la segona modificació, actualment a l’espera de resposta per part de l’Ajuntament.

Punt 3. Sra. Llosa sobre previsió de trasllat corresponent a la oficina de Balsareny. Com no hi ha representació en el SAC per part de l’oficina de prevenció d’incendis, no es tracta aquest tema; es va acordar que si hi ha alguna demanda més addicional es pot convidar algun representant de l’oficina que pugui aclarir o ampliar informació al respecte.

Punt 5. incidències en relació al desconfort tèrmic a algunes de les biblioteques de la Xarxa. Sra. Pilar Morales indica que s’ha donat trasllat als Ajuntaments per tal que facin les mesures adients i estan esperant resposta.

Punt 6. Sobre el tema referent a les biblioteques sobre la redacció del Protocol d’agressió verbal/física als treballadors de la Diputació.

Sra. Pilar Morales indica que s’està treballant en el protocol i ho estan treballant també a nivell del Comitè, s’espera per a principis del 2024.

Punt 7. Coordinació d’activitats empresarials Parcs Naturals. Indica que la Sra. Joana Barber no ha assistit a aquest Subcomitè i se li traslladarà per tal que actualitzi si ha hagut algun canvi.

Punt 8. Estat de les obres de l’Espai Natural de Sant Miquel del Fai. Sra. Llum Llosa comenta que la Subdirecció d’edificació ja ha finalitzat les obres d’adequació i li ha cedit la gestió del Parc a espais Naturals; actualment només es visita el Recinte, els edificis no estan habilitats i es gestionaran i adequaran des d’Espais Naturals que seran qui valorin quines seran les properes actuacions.

Punt 9. Pla de renovació maquinària i vehicles (Infraestructures Viàries i mobilitat).

Sr. Xavier Pons comenta que han arribat les dues furgonetes i els camions de doble cabina. Estan esperant més vehicles i amb aquest lliurament haurà finalitzar la renovació de la flota. A partir d’ara es realitzaran els manteniments corresponents. Valorar si s’elimina dels temes pendents.

Punt 10. Sra. Llosa continua amb l’estat de les biblioteques, en concret de les deficiències de manteniment de les biblioteques que havia desconfort manifestat pels Delegats de Prevenció a la biblioteca de Can Casacuberta i recorda que l’OPRL va comunicar que es van reunir amb el Servei de Prevenció Propi de l’Ajuntament i que no s’havien detectat greus deficiències.

Sra. Pilar Morales indica que s’ha posat en contacte amb l’Ajuntament per saber com es troba

la situació, però que encara no tenen resposta per la seva part, en concret Casacuberta es tracta a un nivell superior per desencallar el tema.

Punt 11. Sra. Llosa continua amb el següent tema corresponent a la previsió de mesures de vibració als bibliobusos que malgrat no s'havien realitzat, es trobaven planificades per aquest any i pregunta si aquesta temporalitat s'ha pogut acotar.

Sra. Concepció Minguet indica que està en previsió el decret per acceptar el pressupost i realitzat les mesures corresponents.

Punt 12. Sra. Llosa continua amb el següent punt sobre els nous plans d'emergència de les ORGT.

Sr. Santiago Comas respon que el contracte ja es va adjudicar i ja estan treballant.

Sra. Marés afegeix que es realitzaran les visites durant el mes de novembre, s'enviarà el calendari de visites per si els delegats volen acompanyar-los.

Punt 13. Sobre el següent punt sobre les sonometries ORGT.

Sr. Santiago Comas, es tracta d'un tema de confort acústic, indica que s'ha fet una actuació a l'oficina de Ripollet i els resultats han estat bons. Actualment estan prioritzant les oficines més afectades per poder intervenir.

Punt 14. el punt referent a fuites d'aigua al magatzem d'Olèrdola el Sr. Xavier Pons comenta que aquest problema ja s'ha solucionat, s'ha substituït el sostre ja no hi ha goteres ni amiant.

Sr. Segismundo Serrano pregunta quin problema ha hagut perquè els companys dels magatzem de Malloles i de Calldetenes, tot i haver canviat les teulades, no s'hagin pogut canviar.

Sr. Xavier Pons respon que efectivament tenen aquests dos magatzems que un es de propietat i un altre de lloguer, i que el problema ha estat perquè justament quan el propietari de Malloles va aconseguir la llicència pel canvi de teulada, es va començar per part de la Subdirecció d'edificació el canvi de teulada de Calldetenes i van coincidir en el temps. Es va demanar a Malloles per fer més tard el canvi de teulada, però les obres de Calldetenes van trigar més del previst. Per tant ha estat un problema de coordinació però els treballadors no s'han vist afectats.

Punt 15. Sobre la manca EPI's i problemes d'ulleres de protecció (Infraestructures Viàries i mobilitat) Sr. Xavier Pons confirma que els EPI's han arribat ja i s'estan lliurat, en un parell de setmanes ja haurà passat tothom per l'òptica.

Sr. Serrano comenta que havien demanat que hi hagués estoc d'EPIS pels treballadors que s'incorporen nous i vol saber si això s'ha fet. Li han comentat que dels EPIS que han arribat el pantaló i les botes d'estiu donen molta calor demanen si es podria revisar quin model son i millorar-ho.

Sr. Pons, entén que es molt bona idea tenir un estoc d'epis, però la realitat es que no es tan fàcil ja que cada persona que s'incorpora té una constitució i talla diferents, però estan intentant millorar-ho. Pel que fa als pantalons, de marca reconeguda, els pantalons d'hivern van molt bé

però els d'estiu sí, estan parlant amb el proveïdor per tal d'intentar solucionar-ho. A la darrera contractació ja van incorporar un model que contenia material elàstic però tot així continuen donant molta calor.

Sr. Serrano, reitera la importància de l'estoc ja que moltes vegades quan s'incorpora algun treballador nou se li presta roba que no es de la seva talla i ja es tracta d'un problema de seguretat.

Sra. Llosa afegeix que es molt complicat poder disposar de tots els epis en totes les talles, tot i que entén que les compres són lentes i sempre existeix un període de temps en que no es disposen.

Sr. Albert pregunta si amb l'actual proveïdor estan amb contractes menors.

Sr. Pons contesta que sí, però només fins que entri vigor el nou contracte obert.

Quart punt. Precs i preguntes

Sra. Llosa dona pas al torn de preguntes.

Sr. Comas, ja s'ha llençat el qüestionari per realitzar l'avaluació de riscos psicosocials al col·lectiu de l'ORGT.

Sr. Jurado, van assistir a un simulacre a un magatzem d'Infraestructures viàries de Martorell i es van adonar que el personal que circula pel territori, es pot veure involucrat en un accident, i cap disposava de formació en primers auxilis; demana que es realitzi aquesta formació per a tot el personal d'Infraestructures viàries.

Sra. Llosa es pren nota i es parlarà amb d'Infraestructures viàries per tal que valorin si es necessària aquesta formació.

Sr. Albert, recorda que ja es va demanar els armariets pels EPISS pel personal de Sant Llorenç (La Mata) reitera aquesta necessitat que encara no ha estat atesa.

Sr. Telm, voldria fer una reflexió sobre aquest SAC:; si hi ha tants informes vol agrair la molta feina que es realitza per part del tècnics de prevenció. Proposa dividir el Subcomitè en dos Subcomitè a causa del gran volum de documentació. Sobre Parcs Naturals (Masia Mariona) pregunta en quin estat les obres de la caldera, s'emplaça a la Sra. Barber per tal que doni resposta.

Sr. Albert vol fer constar en acta que només han participat dues persones per part de CCOO.

Sr. Jurado afegeix que seria bo crear un grup de treball propi per a l'ORGT.

Es decideix constar en acta que s'ha de repensar aquest SAC perquè hi ha molt volum d'informació per poder estudiar detalladament la feina realitzada.

Sense cap comentari a afegir la Sra. Llosa dona per tancada la sessió a les 11:42h.

Annexos

Núm	Annexos	Data document	Unitat Organitzativa
Quadre de seguiment			
1	2023SAC03 QUADRE DE SEGUIMENT. xls	28.08.2023	SDLO
Informes Prevenció			
2	GSB_IP026_2023_Informe Avaluació Exposició Inhalatòria Fums Dièsel_Mesures Hivern_Centre Vic	25.05.2023	Gerència de Serveis de Biblioteques
3	2023IP148_AC_Mesures temperatures extremes tasques Exterior BiBusos	18.08.2023	Gerència de Serveis de Biblioteques
4	2023IP148-1_AC_Mesures temperatures extremes tasques Exterior Biblioteques	16.08.2023	Gerència de Serveis de Biblioteques
5	2023IP193 AC Bibliobús Temperatures Montau i annex	23.08.2023	Gerència de Serveis de Biblioteques
6	2023IP199 AC Mesures amiant Olèrdola_Juliol 2023	18.07.2023	Infraestructures viàries i mobilitat
7	2023IP171 AC Informe soroll sector Olèrdola Infraestructures viaries 2023	03.08.2023	Infraestructures viàries i mobilitat
8	2023IP172 AC Informe soroll sector Calldetenes Infraestructures viaries 2023	18.07.2023	Infraestructures viàries i mobilitat
9	2023IP173 AC Informe soroll sector Granollers Infraestructures viaries 2023	18.07.2023	Infraestructures viàries i mobilitat
10	2023IP174 AC Informe soroll sector Martorell Infraestructures viaries 2023	18.07.2023	Infraestructures viàries i mobilitat
11	2023IP175 AC Informe soroll sector Manresa Infraestructures viaries 2023	26.07.2023	Infraestructures viàries i mobilitat
12	2023IP176 AC Informe soroll sector Berga Infraestructures viaries 2023	18.07.2023	Infraestructures viàries i mobilitat
13	2023IP177 AC Informe soroll sector Laboratori d'assaig 2023	18.07.2023	Infraestructures viàries i mobilitat
14	23-14056 Informe Avaluació Exposició Inhalatoria Químics - DIBA Canet 2022	16.03.2023	Centre de Recerca i Transferència de Tecnologia Tèxtil de Canet de Mar
15	SLL_00_2022_IP_Parc de Sant Llorenç de Munt_Diagnosi amiant La Mata (IP333)	04.07.2023	Parcs Naturals
16	SLL_00_2022_IP_Treballs de soldadura (IP277)	23.06.2023	Parcs Naturals

17	SLL_00_2023_IP_Garatge i vestuaris Sant Llorenç (IP105)	23.06.2023	Parcs Naturals
18	SLL_IP167_2023_Valoració espai de treball garatge Terrassa_Parc Sant Llorenç	25.08.2023	Parcs Naturals
Planificacions			
19	Planificació mesures 2023IP065 AC Igualada Trasllat	02.03.2023	Infraestructures viàries i mobilitat
20	Planificació mesures correctores 2023IP023 Valoració i adequació provisional Malloles	02.02.2023	Infraestructures viàries i mobilitat
Informe sinistralitat ORGT/OPRL			
21	informe sinistralitat segon trimestre	2on trimestre'23	ORG
Avaluacions de riscos OPRL			
22	Avaluació de riscos Bibliobús Serra de Rubió.	25.08.2023	Gerència de Serveis de Biblioteques
23	Avaluació de riscos Local bibliobús i furgoneta Berga B103 Id 2211 rev 1	22.08.2023	Gerència de Serveis de Biblioteques
24	Avaluació de Riscos Nau Nova Berga Infraestructures viàries IV17 3340 any 2023	n/d	Infraestructures viàries i mobilitat
25	0012_290_AR Inespecífic magatzem La Pleta_rev4	30.06.2023	Parcs Naturals
Avaluacions de riscos ORGT			
26	Av Riscos Pallejà 2023	30.05.2023	ORG
27	AV Esplugues	18.05.2023	ORG
Informes estat ORGT			
28	2023NP022 CERDANYOLA INFORME CENTRE TREBALL	29.09.2023	ORG
29	2023NP20 MATARO INFORME CENTRE TREBALL	29.09.2023	ORG
30	2023NP019 SANT ADRIÀ DEL BESOS INFORME CENTRE TREBALL	29.09.2023	ORG
31	2023NP018 SANTA COLOMA INFORME CENTRE TREBALL	29.09.2023	ORG
Informes Prevenció ORGT			
32	ARC il·luminació Igualada 2023	Juny'23	ORG
33	ARC il·luminació Gavà 2023 abril 2023	03.05.2023	ORG
34	AR GAVA Complementària condicions ambientals 2023 abril	Maig'23	ORG
35	AR Cervelló 2023	21.06.2023	ORG
36	AR Begues 2023	21.06.2023	ORG
37	AR VILADECANS Complementària condicions ambientals 2023	Maig'23	ORG